

國立臺灣大學醫學院 藥理學(科)研究所

誠徵 助理教授/副教授/教授

1、應徵資格：

- (1)具有生物醫學相關領域之博士學位
- (2)博士後研究經驗至少一年或助理教授以上資歷
- (3)具有獨立研究能力及藥理學相關教學能力者

2、檢具資料：(紙本或電子檔)

- (1)詳細履歷表及自傳(含完整著作目錄、學經歷證件影本、學術成就、重要獲獎記錄及有助於瞭解申請者之資料)
- (2)過去教學及研究成果大綱
- (3)未來五年教學及研究計畫書
- (4)推薦函三封(請推薦人逕送甄選委員會)
- (5)五年內 1~5 篇代表著作(電子檔)

3、截止日期：106年3月31日下午5時以前送達

4、來函請寄：10051 台北市仁愛路一段一號 11 樓 臺大醫學院藥理學科新聘教師甄選委員會

5、預定起聘日期：107年2月1日 (實際依本校新聘教師作業程序而定)

6、聯絡人：張雅玲小姐

E-mail：pharm@ntu.edu.tw

電話：886-2-23123456 轉 88462

傳真：886-2-23915297

網頁 <http://pharmacology.ntu.edu.tw/>



Faculty Position
Institute of Pharmacology
College of Medicine
National Taiwan University

Several faculty positions (assistant / associate / professor) are available.

1. The applicants with following experiences are encouraged to apply:
 - (i) Ph.D. scientists with solid training in the field of biomedical sciences
 - (ii) At least one year of postdoctoral training or assistant professorship
 - (iii) Capability of independent research and teaching in pharmacology

2. Applicants should submit the following documents (hardcopy or electronic files):
 - (i) Curriculum vitae and autobiography (including education and research experience, academic achievements, honors, complete publication list, a copy of Ph.D. diploma)
 - (ii) Summary of previous research and teaching experience
 - (iii) Research proposals and teaching plan in the following 5 years
 - (iv) Three recommendation letters (directly from the referees to the search committee)
 - (v) PDF files of 1~5 representative publications in the past 5 years

3. Deadline for application: **Mar. 31, 2017**

4. Effective date of appointment: Feb. 1, 2018
(The actual employment date is depending on the recruitment process.)

5. The hard copy or electronic files should be sent to:
Institute of Pharmacology, College of Medicine,
National Taiwan University
No. 1, Sec. 1, Jen-Ai Rd, Taipei 100, Taiwan



Contact person: Ms. Ya-Ling Chang
E-mail: pharm@ntu.edu.tw
Tel : 886-2-23123456 ext. 88462
Fax : 886-2-23915297